
IZ GLASIL LJUBLJANSKIH OBČIN
INTERVENCIJSKE HIŠE KASNIJO

Intervencijske hiše novomeSkega ,,Pionirja" so bile pred tremj leti
pravi ,,boom" na našem trgu. Obetale so slednjič le poceni rešitev stano^
vanjskega problema. Obetalo se je predvsem precej prostora in zlasti
izredno hitro gradnjo. Tako si je nišica pridobila številne privržence tudi
v občini Ljubljana Vič-Rudnik....

Čeprav je bilo sprva rečeno, da bodo hiše veljale 160 tisoč tisočakov
brez zenUje, se je zdaj cena dvignila če na 40.000 novih dinarjev, se-
veda.,. Stanovanja so na videz naied, vendar piičakovalci še vedno
čakajo, čeprav jim je bila vselitev obljubljena že lansko jesen,..

,,,NASA KOMUNA" - Vič-Rudnik
AKCIJE MORAJO BITI ENOTNE

- Socialistična zveza bo tudi letos aktivno vključena v dokončno
pripravo in usklajevanje letnih in srednjeročnih planov - piše tned dru-
gim glasilo občine Vic. - Delovanje Socialistidne zveze v občini ne bo
samo obsežno, pač pa mora biti nekaj več kot zgolj izpolnjevanje nalog
po začrtanem ,,voznem redu". Gre za vsebinsko bolj bogato in tudi za
družbeno bolj odgovorno izpolnjevanje celovito usmerjenje družbenopo-
litičnih akcij v vseh okoljih in na vseh področjih delovanja.... To so si
med drugim zastavili pred sejo občinske konference SZDL.

,,NAŠA KOMUNA" - Vič-Rudnik
GRADIVA, DOLGA OSEM UR . . .

Na vprašanja šišenskega glasila, je delegatka krajevne skupnosti Zgor-
nja Siška, med drugim odgovorila: ,,Naša skupina je zelo delavna, čeprav
nas je na sejah komaj več kot polovica. Posvetujemo se, dogovaijamo,
sodehijemo v razpravah. Večkrat se zgodi, da so dnevni redi sej pre-
obširni. Enkrat je bilo na dnevnem redu celo 25 točk . ,. Z gradivom
nikakor ne morem biti zadovoljna. Menini, da je giadivo prezahtevno,
dostikiat celo nerazumljivo. Poglejte: če hočem dodobra pregledati pred-
log dogovora o temeljih družoenega planiranja Ljubljane za obdobje
1976-1980, potiebujem osem ur resnega študija.,.,."

»JAVNATRIBUNA" - Ljubljana-Siška
KAKO NAPREJ?

Bliskovitost, s katero so rasli novi bloki in stolpnice v ŠiSki, je vzrok,
da jih takoimenovani ,,spremljajoči objekti" niso mogli dohajati (trgo-
vine, šole, vrtci, itd.). Zadeva je bila čedalje bolj resna iz leta v leto, s
samoprispevkom pa smo pravzaprav uspeli rešiti le najnujnejše - varstvo
in šolstvo. Pri načrtovanju te akcije so sestavljavci računali predvsem s
primanjkljajem v že obstoječih soseskah; gradbinci in prodajalci stano-
vanj pa so medtem načrtovali po svoje. Nove bloke, soseske, naselja .,.
In zdaj smo tu! Pied vprašanjem kako napiej? ?

,,JAVNATRIBUNA" - Ljubljana-Siška
TERENSKIODBORI SZDL

Akcija SZDL v Centru je zdaj usmerjena na ustanavljanje terenskih
oiganizacij Socialistične zveze. Ime teh enot pa ne pomeni, da gre za

neki nov, nižji forum. Nasprotno, pravijo, se bo prav tu končalo vsako
forumsko delo. - Terenski odbori naj bj bili sestavljeni od članov SZDL,
delegatov zborov stanovalcev ali hišnih svetov v večstanovanjskih
stavoah. Tako bi tudi zbori stanovalcev dobili določeno politično funk-
cijo; tako bi se pravzaprav vzpostavila povezava med skupščinsko delega-
cijo in občani, ki je zdaj nakazana le prek zborov delovnih ljudi in
občanov, vendar pa ni ustrezna.. .

..DOGOVORI" - Ljubljana-Center

CEBIBILBOLNIK. ..
bi moral iti k zdravniku. Najprej k splošnemu, ki bi ugotovil, da

imam rano na želodcu, ki bi jo moral operirati že pred letom dni. To pa
tudi sam vem, več kot dve leti! Nato bi dobil napotnico za zdravnika
spedalista. S to napotnico bi se postavil v vrsto in čakal dan ali dva, da bi
mi določilt datum specialističneea pregleda, čez nekaj mesecev, seve-
da . . . . Zdravnik specialist bi modro pokimal in rekel: ,,To je pa rana na
želodcu!" Isto, kar vem že sant dve leti.. .

,,DOGOVORI" - LJUBLJANA-Center

BEŽIGRAJCANI PREDLAGAMO
Predsedstvo Občinske konference SZDL, izvtšni odbor in družbeno-

politični zbor občinske skupščine soglasno predlagajo uvedno novega
samoprispevka za gradnjo nujno potrebnih sol in vrtcev, ki naj bi ga
iazširili tudi na gradnjo družbenopolitičnih, zdravstvenih, kultumih in
športnih ustanov oziroma prostorov, ker po običajni poti ne bo moč
zgraditi vseh teh nujno potrebnih objektov . . . Prispevek naj bi znašal
med enim in dvema odstotkoma od bruto osebnega dohodka na zaposle-
nega. Občani bodo o tem še temeljito razpravljali...

nZBOR OBČANOV" - Ljubljana-Bežigrad

ŠTEVILENOBISK
Muzejsko zbirko NOB na Črnučah je lani obiskalo doslej največje

števUo občanov in drugih obiskovalvcev - kar dva tisoč. Med njimi pa je,
žal, še vedno največ otrok, čeprav je opazen tudi porast števila starejšh
obiskovalcev. Ne gre za to, da je med obiskovalci najved mladine, pač pa
za to, kei za ta muzejček še tnalokdo ve v Ljubljani.

,,ZBOR OBCANOV" - Ljubljana-Bežigrad

IZPOLNJEN PROGRAM
Delovanje Tutističnega društva Bežigrad si je v letošnjem letu zastavilo

veliko nalog, čeprav je podiočje njegovega delovanja dokaj specifično.
Usmerjeno je predvsem v piopagandno dejavnost, organizacijo akcij za
urejeno okolje ter turistično vzgojo prebivalstva. Izdali bodo tudi novi
prospekt Bezigrada, dodali pa mu bodo tudi cenik za turistične sobe v
studentskih domovih, v ,,Avtocampu" Ježica in pri zasebnikih, saj so lani
zabeležili kar 47.000 noditev . . .

,,ZBOR OBCANOV" - Ljubljana-Bežigrad


